
Lotito: Stadion? Spodziewam się takiego samego traktowania jak Roma 

News - ASRoma.pl

Claudio Lotito, prezydent Lazio, wraca, aby porozmawiać o kwestii

stadionu. Oto jego słowa w Radio Incontro Olympia.

- Jeśli administracja miasta jest ponadpartyjna, musi teraz dać Lazio szansę gry na

swoim stadionie. Olimpico? To stadion w dostępności zasobów Coni. Czynsz za 99

lat? Nie chcę wchodzić w zalety jakości Olimpico. Za to, co płacimy za najem

Olimpico, spłacilibyśmy nasz stadion w 14 lat. Płacimy 387 tysięcy euro miesięcznie,

czyli ponad 4 miliony rocznie. Jeśli wykonamy obliczenia za 20 lat, to będzie to około

80 milionów. Nie leży to w naszym interesie, Olimpico ma już swoje znaczenie, na

które wszyscy się skarżą. Musimy zbudować niezależny stadion, tak jak zrobi to

Roma, gdzie "otworzymy bramę i ją zamkniemy": musimy żyć ze stadionem 365 dni

w roku. Teraz wszyscy mnie kopiują, ale ja byłem tym, który od pierwszego dnia, w

którym przybyłem, wprowadził ideę stadionu własnościowego. Przeszkody? Problem

polega na biurokratycznym aspekcie i poszanowaniu zasad. Gdyby nie przyznano

nam tego, co zostało przyznane innym, byłoby to niefortunne. Słyszę wielu ludzi,

którzy "odwracają się. najpierw Flaminio, potem inne rzeczy. Chcielibyśmy tego, co

zostało dane innym. Nigdy nie powiedziałem nic o stadionie Romy, teraz proszę, aby

zrobili to samo, co ze stadionem Giallorossich.
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